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Rada Gminy Lubicz 

 

Protokół nr VII/24  

VII sesja odbyła się w dniu 28 października 2024 r. w sali narad Urzędu Gminy Lubicz.         

Obrady rozpoczęto 28 października 2024 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:50 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Roman Bicki 

2. Maja Bielecka 

3. Justyna Dejewska 

4. Katarzyna Gałka 

5. Mateusz Gilar 

6. Przemysław Gorczyca 

7. Mirosław Jackiewicz 

8. Jolanta Nikiel 

9. Juliusz Przybylski 

10. Marcin Różycki 

11. Jarosław Rybiński 

12. Sławomir Sacharuk 

13. Adam Sadowski 

14. Danuta Wojciechowska 

15. Beata Żurawska 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy: 

a) stwierdzenie quorum 

b) odczytanie porządku obrad 

c) zgłaszanie spraw do porządku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubicz Marcin Różycki otworzył VII sesję.  

Powitał uczestników, stwierdził quorum, po czym odczytał porządek obrad.  

Nie zgłoszono żadnych spraw do porządku obrad.  

 

2. Nagrody Wójta Gminy Lubicz za osiągnięcia w pracy dydaktyczno – wychowawczej                           

i opiekuńczej dla nauczycieli i dyrektorów zatrudnionych w szkołach i przedszkolu 

publicznym, dla których organem prowadzącym jest Gmina Lubicz. 

 

Nagrody otrzymali: 

 - Pani Joanna Ardanowska – dyrektor Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki                         

w Lubiczu Górnym; 

 - Pani Mariola Marcinkowska – dyrektor Szkoły Podstawowej im. pilota Ryszarda 

Witkowskiego w Młyńcu Pierwszym; 

 - Pani Wioletta Pawłowska – dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. ks. Władysława 

Bukowińskiego w Lubiczu Dolnym; 

 - Pani Katarzyna Rumińska – dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Grębocinie; 
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 - Pani Anna Chyła – dyrektor Przedszkola Publicznego „Chatka Puchatka” w Lubiczu 

Górnym; 

 - Pani Beata  Jabłońska – nauczyciel Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki                        

w Lubiczu Górnym; 

 - Pani Katarzyna Nowak – nauczyciel Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki 

w Lubiczu Górnym; 

 - Pani Ewelina Czyżniewska – nauczyciel Przedszkola Publicznego „Chatka Puchatka” 

w Lubiczu Górnym; 

 - Pani Żaneta Kozioziembska – nauczyciel Szkoły Podstawowej im. pilota Ryszarda 

Witkowskiego w Młyńcu Pierwszym; 

 - Pani Dorota Kowalska – nauczyciel Szkoły Podstawowej im. pilota Ryszarda 

Witkowskiego w Młyńcu Pierwszym; 

 - Pani Małgorzata Poczwardowska – nauczyciel Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Grębocinie; 

 - Pani Małgorzata Prątnicka – nauczyciel Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II                                   

w Grębocinie; 

 - Pani Magda Ewa Jaworska - nauczyciel Szkoły Podstawowej w Złotorii; 

 - Pani Wiesława Geras - nauczyciel Szkoły Podstawowej w Złotorii; 

 - Pani Mariola Czapla – nauczyciel Szkoły Podstawowej im. bł. ks. Władysława 

Bukowińskiego w Lubiczu Dolnym. 

Pan Wójt podziękował za trud wkładany w kształcenie i wychowanie młodego pokolenia, 

złożył wyróżnionym gratulacje oraz wręczył nagrody. 

 

O godz. 16.45 została ogłoszona 10 – minutowa przerwa. 

O godz. 16.55 wznowiono obrady.   

  

  Salę obrad opuści radny Mirosław Jackiewicz.  

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Bicki, Maja Bielecka, Katarzyna Gałka, Mateusz Gilar, Przemysław Gorczyca, Jolanta 

Nikiel, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Sławomir Sacharuk, Adam 

Sadowski, Danuta Wojciechowska, Beata Żurawska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Dejewska, Mirosław Jackiewicz 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół nr VI/24 z sesji Rady Gminy z 3 października 2024 r.  

4. Informacja wójta z wykonania uchwał oraz działalności między sesjami. 

Sprawozdanie z realizacji zadań między sesjami obejmuje okres 04.10.2024 r. - 27.10.2024 r.  

 - Urlop: 14 - 18.10.2024 r. 

 - 7 spotkań z mieszkańcami 

 - 4 października – spotkanie z dyrektorem Wydziału Gospodarki Komunalnej – Marcinem 

Kowallkiem – transport publiczny. Do końca października mieszkańcy mogą wypełnić 

ankietę, która pozwoli poznać opinię na temat komunikacji publicznej w naszej gminie 
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 - 7-8 października – udział w XXII Samorządowym Forum Kapitału i Finansów, które 

odbyło się w Katowicach 

 - 9 października -  spotkanie Gminnego Zarządu OSP w Rogowie 

 - 10-11 października: 

              - udział w 43 posiedzeniu Konwentu Wójtów 

              - spotkanie w zakładzie produkcyjnym firmy Transbruk, prezentacja procesu 

produkcji kostki brukowej 

 - 21 października: 

               - wręczenie 4 parom medali za 50-lecie pożycia małżeńskiego  

               - spotkanie z firmą Transbruk dotyczące budowy drogi Małgorzatowo 

 - 23 października – konferencja o przemocy rówieśniczej „Sala emocji – jak zrozumieć swoje 

dziecko i nie zwariować”. Gościem specjalnym był Przemysław Saleta. 

 - 24 października: 

               - spotkanie z prezydentem Torunia Pawłem Gulewskim, zastępcą prezydenta 

Torunia Rafałem Pietrucieniem, prezesem Toruńskich Wodociągów Władysławem 

Majewskim, dyrektorem MZD Ireneuszem Makowskim, prezesem MZK w Toruniu 

Zbigniewem Wyszogrodzkim oraz z dyrektorem WGK w Toruniu Marcinem Kowallkiem;   

tematyka spotkania - transport publiczny, drogi 

              - spotkanie z Maciejem Kiełbusem z Kancelarii Prawnej Ziemski&Partnerzy- tematy 

związane z gospodarką odpadami. 

Następnie pan wójt przedstawił informacje dotyczące przetargów. 

 

5. Informacja przewodniczących komisji o pracach komisji między sesjami. 

Przewodniczący komisji stałych udzielili krótkich informacji o podejmowanych działaniach. 

 

6. Informacja przewodniczącego rady o działalności między sesjami. 

Sprawozdanie obejmuje okres od sesji 3.10.2024 r. do 28.10.2024 r.  

Udział w następujących wydarzeniach: 

 - 9 października - zebranie zarządu Gminnego jednostek OSP z terenu Gminy Lubicz                         

w Rogowie 

 - 17 października - uroczyste pasowanie na ucznia klas pierwszych w Szkole Podstawowej im. 

Tadeusza Kościuszki w Lubiczu Górnym, 

 - 20 października - Kolarskie Kryterium Asów w Lubiczu Górnym 

 - 23 października - Konferencja w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Grębocinie pod 

tytułem „Sala emocji – jak zrozumieć swoje dziecko i nie zwariować” 

 - 24 października - uroczyste ślubowanie klas pierwszych w Szkole Podstawowej im. bł. ks. 

Władysława Bukowińskiego w Lubiczu Dolnym 

 - 28 października - komisje połączone RGL.  

7. Podjęcie uchwał: 

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2024 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Bicki, Maja Bielecka, Katarzyna Gałka, Mateusz Gilar, Przemysław Gorczyca, 

Jolanta Nikiel, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Sławomir Sacharuk, 
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Adam Sadowski, Danuta Wojciechowska, Beata Żurawska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Dejewska, Mirosław Jackiewicz 

Uchwałę nr VII/71/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lubicz 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubicz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Bicki, Maja Bielecka, Katarzyna Gałka, Mateusz Gilar, Przemysław Gorczyca, 

Jolanta Nikiel, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Sławomir Sacharuk, 

Adam Sadowski, Danuta Wojciechowska, Beata Żurawska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Dejewska, Mirosław Jackiewicz 

Uchwałę nr VII/72/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2024” 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Bicki, Maja Bielecka, Katarzyna Gałka, Mateusz Gilar, Przemysław Gorczyca, 

Jolanta Nikiel, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Sławomir Sacharuk, 

Adam Sadowski, Danuta Wojciechowska, Beata Żurawska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Dejewska, Mirosław Jackiewicz 

Uchwałę nr VII/73/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

d) w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Krobia (działka 

nr 500/1) 

Głosowano w sprawie: 

zbycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Krobia (działka nr 500/1).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Bicki, Maja Bielecka, Katarzyna Gałka, Mateusz Gilar, Przemysław Gorczyca, 

Jolanta Nikiel, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Sławomir Sacharuk, 



5 

 

Adam Sadowski, Danuta Wojciechowska, Beata Żurawska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Dejewska, Mirosław Jackiewicz 

Uchwałę nr VII/74/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

e) w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Krobia (działka 

nr 500/2) 

 

Głosowano w sprawie: 

zbycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Krobia (działka nr 500/2).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Bicki, Maja Bielecka, Katarzyna Gałka, Mateusz Gilar, Przemysław Gorczyca, 

Jolanta Nikiel, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Sławomir Sacharuk, 

Adam Sadowski, Danuta Wojciechowska, Beata Żurawska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Dejewska, Mirosław Jackiewicz 

Uchwałę nr VII/75/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

f) w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Lubicz Górny 

 

Głosowano w sprawie: 

zbycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Lubicz Górny.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Bicki, Maja Bielecka, Katarzyna Gałka, Mateusz Gilar, Przemysław Gorczyca, 

Jolanta Nikiel, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Sławomir Sacharuk, 

Adam Sadowski, Danuta Wojciechowska, Beata Żurawska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Dejewska, Mirosław Jackiewicz 

Uchwałę nr VII/76/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

g) w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Lubicz Dolny 

 

Głosowano w sprawie: 

nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Lubicz Dolny.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Bicki, Maja Bielecka, Katarzyna Gałka, Mateusz Gilar, Przemysław Gorczyca, 

Jolanta Nikiel, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Sławomir Sacharuk, 

Adam Sadowski, Danuta Wojciechowska, Beata Żurawska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Dejewska, Mirosław Jackiewicz 

Uchwałę nr VII/77/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 
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h) w sprawie zatwierdzenia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie 

Lubicz za rok szkolny 2023/2024 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Lubicz za rok 

szkolny 2023/2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Bicki, Maja Bielecka, Katarzyna Gałka, Mateusz Gilar, Przemysław Gorczyca, 

Jolanta Nikiel, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Sławomir Sacharuk, 

Adam Sadowski, Danuta Wojciechowska, Beata Żurawska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Dejewska, Mirosław Jackiewicz 

Uchwałę nr VII/78/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

i) w sprawie przekazania pisma według właściwości (dotyczącego nieodpłatnego 

przekazania drogi wewnętrznej w Rogowie) 

Radna Jolanta Nikiel – przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, omówiła projekt 

uchwały i przedstawiła rekomendację komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania pisma według właściwości (dotyczącego nieodpłatnego przekazania drogi 

wewnętrznej w Rogowie).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Bicki, Maja Bielecka, Katarzyna Gałka, Mateusz Gilar, Przemysław Gorczyca, 

Jolanta Nikiel, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Sławomir Sacharuk, 

Adam Sadowski, Danuta Wojciechowska, Beata Żurawska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Dejewska, Mirosław Jackiewicz 

Uchwałę nr VII/79/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

j) w sprawie przekazania pisma według właściwości (dotyczącego poszerzenia                              

i położenia nowej nawierzchni drogi w Grębocinie) 

Radna Jolanta Nikiel – przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, omówiła projekt 

uchwały i przedstawiła rekomendację komisji.  

Głosowano w sprawie: 

przekazania pisma według właściwości (dotyczącego poszerzenia i położenia nowej 

nawierzchni drogi w Grębocinie).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Roman Bicki, Maja Bielecka, Katarzyna Gałka, Mateusz Gilar, Przemysław Gorczyca, 

Jolanta Nikiel, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Sławomir Sacharuk, 

Adam Sadowski, Danuta Wojciechowska, Beata Żurawska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Dejewska, Mirosław Jackiewicz 

Uchwałę nr VII/80/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

k) w sprawie przekazania pisma według właściwości (dotyczącego wykupu przez Gminę 

pasa gruntu pod budowę drogi w Grębocinie) 

Radna Jolanta Nikiel – przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, omówiła projekt 

uchwały i przedstawiła rekomendację komisji.  

Głosowano w sprawie: 

przekazania pisma według właściwości (dotyczącego wykupu przez Gminę pasa gruntu pod 

budowę drogi w Grębocinie).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Bicki, Maja Bielecka, Katarzyna Gałka, Mateusz Gilar, Przemysław Gorczyca, 

Jolanta Nikiel, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Sławomir Sacharuk, 

Adam Sadowski, Danuta Wojciechowska, Beata Żurawska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Dejewska, Mirosław Jackiewicz 

Uchwałę nr VII/81/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

l) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Lubicz. 

 

Radna Jolanta Nikiel – przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, omówiła projekt 

uchwały i przedstawiła rekomendację komisji, uznającą skargę za bezzasadną.  

Radna Danuta Wojciechowska poprosiła o wyłączenie jej z głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Lubicz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Bicki, Maja Bielecka, Katarzyna Gałka, Mateusz Gilar, Przemysław Gorczyca, 

Jolanta Nikiel, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Sławomir Sacharuk, 

Adam Sadowski, Beata Żurawska 

BRAK GŁOSU (1) 

Danuta Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Dejewska, Mirosław Jackiewicz 

Uchwałę nr VII/82/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 12 głosami „za”, 

przy 1 „braku głosu”. 
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8. Informacja wójta oraz przewodniczącego rady o złożonych oświadczeniach 

majątkowych za 2023 rok, na koniec kadencji 2018 – 2024 i na początek kadencji 2024 - 

2029. 

Pan wójt poinformował, że oświadczenia majątkowe za 2023 rok złożyło 26 osób (kierownicy 

jednostek organizacyjnych Gminy, Prezes Zakładu Usług Komunalnych, Prezes Spółdzielni 

Socjalnej „Lubiczanka”, kierownicy referatów oraz pracownicy wydający decyzje 

administracyjne w imieniu Wójta Gminy). Wszystkie oświadczenia zostały złożone w terminie 

do 30 kwietnia 2024 r. i przesłane wg właściwości do organów nadzoru. Nieprawidłowości 

stwierdzono w 8 oświadczeniach majątkowych. Pan wójt odczytał informacje o tych  

nieprawidłowościach i poinformował o udzielonych wyjaśnieniach. 

Następnie pan przewodniczący Rady Gminy odczytał informacje o oświadczeniach 

majątkowych złożonych przez radnych. Wszyscy radni Rady Gminy Lubicz VIII kadencji 

złożyli oświadczenia o stanie majątkowym na koniec kadencji oraz o stanie majątkowym                    

na dzień 31 grudnia 2023 r. Wszyscy radni Rady Gminy Lubicz IX kadencji złożyli 

oświadczenia o stanie majątkowym na początek kadencji. Oświadczenia zostały opublikowane 

w BIP-ie oraz przekazane według właściwości do Urzędu Skarbowego oraz Kujawsko - 

Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego. W oświadczeniach złożonych: 

 -  na koniec kadencji 2018 – 2024 nieprawidłowości stwierdzono w 3 oświadczeniach 

majątkowych 

 - za 2023 r. (ze stanem na dzień 31 grudnia 2023 r.) nieprawidłowości stwierdzono w 3 

oświadczeniach majątkowych 

 - na początek kadencji  - nieprawidłowości stwierdzono w 6 oświadczeniach majątkowych. 

Przewodniczący Rady odczytał informacje o nieprawidłowościach stwierdzonych                                  

w oświadczeniach w wyniku przeprowadzonych kontroli oraz poinformował, że Radni,                            

u których w oświadczeniach majątkowych stwierdzono nieprawidłowości złożyli pisemne 

wyjaśnienia oraz uzupełniania, które przekazano Naczelnikowi Drugiego Urzędu Skarbowego. 

 

9. Przedstawienie interpelacji, zapytań i wniosków składanych przewodniczącemu rady 

gminy. 

Wnioski złożyły następujące radne: Danuta Wojciechowska, Beata Żurawska. 

 

Następnie przewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek o udzielenie głosu 

mieszkańcowi, p. S. Blankowi. Radni jednogłośnie opowiedzieli się za powyższym. 

Pan Blank oznajmił, że od 40 lat jest mieszkańcem Gminy Lubicz i chciałby przedstawić 

problem administracyjny, dotyczący wynajmu lokali. Rozdał radnym przygotowane 

dokumenty, po czym je omówił. Pan Blank jest najemcą lokalu gminnego w Grębocinie.    

Poruszył problem opłat za energię elektryczną w mieszkaniu po dawnej aptece, stwierdzając, 

że jest zmuszony płacić za mieszkańca, i wystawiania rachunków za zużytą energię w w/w 

lokalu. Podobny problem jest z wodą. Brak odrębnego źródła prądu i wody powoduje powyższe 

kłopoty i starty finansowe p. Blanka. Mówiący poruszył też problem zachowania kierownika 

oraz pracownika Referatu Gospodarki Komunalnej, mający jego zdaniem charakter nadużyć, 

naruszenia i niedopełnienia obowiązków administracyjnych, czy poświadczenia nieprawdy. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że w przedstawionych przez przedmówcę kwestiach Rada 

Gminy, oprócz zapoznania się z nimi, nie ma kompetencji w podejmowaniu jakichkolwiek 

działań. Pracownicy urzędu gminy podlegają wójtowi. Jeśli mieszkaniec czuje się 

szykanowany, czy, że jego dobra osobiste zostały naruszone, może podać sprawę do sądu, 

skonkludował mówiący.    

Następnie przewodniczący rady  poinformował, że każdy radny otrzymał, do zapoznania się, 

petycję mieszkańców Mierzynka skierowaną do wójta gminy, w sprawie utwardzenia ul. Leśnej 
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w Mierzynku oraz wybudowania chodnika i oświetlenia. Powyższe zadania leżą 

w kompetencjach wójta i on petycję rozpatrzy, skonkludował przewodniczący Marcin Różycki.    

 

10. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił zakończenie, 

zamykając sesję o godz. 16.50.                                                                                   

 

 Przewodniczący Rada Gminy Lubicz 

                                                                                Marcin Różycki 

 

Przygotowała:  

Marzena Robaczewska  

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


